
 

Formands Rapport.

Velkommen tilbage ,til arbejdet for den lidende alkoholiker , efter forhåbentlig veloverstået ferie.
Jeg håber,at alle er klar til igen at være med til at give budskabet videre.
 
Den 15. juli afholdt vi åbent regionsrådsmøde,udover regionsrådet var der ikke andre tilstede.
 
Posten som regionens sekretær er ledig pr. 1/1-2010 og er der en kandidat som har meldt sig. Det
kunne være godt hvis der er en som er kendt med regionens arbejde der har lyst. Så hermed en
opfordring til at være med til at finde regionens nye sekretær.
 
I år var det desværre ikke muligt at samle folk nok til at bemande AAs stand på Skanderborg
Festivalen.
Brandærgerligt----men vi er velkomne igen næste år---måske vi kan samle et hold ?.
 
Til slut vil jeg lige minde om Landsmødet på Bornholm  og ønske alle et godt efterår med masser af
initiativer til gavn for alkoholikeren,der stadig lider.
 
Kærlig AA-hilsen Susanne.

Nyt fra sekretæren!

Det går stille og roligt, lidt ekstra udsendelser og nogle rettelser har der været. Og arbejdet med at få
databasen i København opdateret med mine oplysninger foregår stadig, jeg forventer at blive færdig
i løbet af efteråret.
Jeg har haft en snak med Ole fra Horsens som stiller op som sekretær. Det lyder som en god mand
han har 10 år´s ædrulighed, men ikke prøvet at lave servicearbejde.

Jeg er desværre arbejdsramt d. 5-9-09 så jeg ikke kan være tilstede, men jeg ønsker jer et godt
møde.

Vi ses.
Ivan.


